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Vragen van de leden Leijten en
Bashir (beiden SP) aan de ministers
van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport en van Financiën over het
bericht «Beperking aftrek nekt
minima». (Ingezonden 26 maart 2010)

1
Wat is uw oordeel over het bericht
«Beperking aftrek nekt minima»?1

2
Erkent u dat de bezuiniging op de
fiscale aftrekposten voor ziektekosten
bij ouderen, minima, chronisch zieken
en gehandicapten leidt tot financiële
drama’s, zoals een koopkrachtverlies
tussen de 100 en 150 euro?
Zo ja, op welke wijze gaat u dit
koopkrachtverlies compenseren?
Zo neen, waarom niet?

3
Vindt u het rechtvaardig dat mensen
met een UWV-uitkering – ongeacht of
ze gehandicapt of chronisch ziek zijn –
automatisch 350 euro
gecompenseerd krijgen, terwijl
andere gehandicapten, chronisch
zieken, minima en ouderen met forse
ziektekosten en een andersoortig
inkomen geen tegemoetkoming
krijgen? Zo ja, waarom? Zo nee,
welke maatregelen gaat u nemen om
deze regeling rechtvaardiger te
maken?

4
Acht u het wenselijk dat de ene
gemeente wel bijzondere bijstand
verstrekt om forse ziektekosten te

compenseren, terwijl andere
gemeenten geen tegemoetkoming
verstrekken voor forse ziektekosten
aan chronisch zieken, gehandicapten,
minima en ouderen met een laag
inkomen anders dan een
UWV-uitkering? Zo ja, waarom? Zo
nee, hoe gaat u deze willekeur en
verschil in rechtspositie oplossen?

5
Overweegt u mensen met een laag
inkomen, met een WWB-uitkering,
ANW-uitkering, AOW-uitkering of
andersoortige uitkering te
compenseren om het verlies in
koopkracht door de bezuiniging op de
fiscale aftrekposten voor ziektekosten
op te heffen? Zo ja, welke
maatregelen gaat u nemen? Zo nee,
waarom niet?

6
Aan hoeveel mensen zal in het najaar
een compensatie worden uitgekeerd
op basis van medicijn- en
zorggebruik? Is dit aantal nog
gegroeid door aanpassing van de
normen?

7
Garandeert u dat er niets mis zal gaan
met de uitbetaling van de
compensatie in het najaar? Zo neen,
waarom niet?

8
Staat de minister van Financiën nog
steeds achter zijn uitspraak dat
mensen «overgecompenseerd» zijn
toen zij ook nog een hogere huur- en
zorgtoeslag krijgen i.v.m. de
ziektekostenaftrek?2 Zo ja, vindt u het

een sociale en rechtvaardige
maatregel om kwetsbare mensen zo
hard in de portemonnee te treffen?
Zo nee, waarom niet?

1 De Stentor, 19 maart 2010: «Minder aftrek
nekt minima».
2 Handelingen II, nr. 23, blz. 1869–1913.
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